
Освітня нарада 
з міським головою

Нарада керівників закладів освіти Славутича з міським 
головою Юрієм Фомічевим відбулася 25 вересня.

У ході наради були обговорені 
питання щодо створення освітнього 
простору для учнів 1 -х класів на базі 
шкіл, організації навчання учнів за
гальноосвітньої школи №2 на період 
виконання капітального ремонту 
(реконструкції) будівлі школи, по
треби на утримання закладів освіти, 
підходи до формування бюджетного 
запиту та кошторисів закладів, стан 
експлуатації будівель та наявного

технологічного обладнання. 
Керівники закладів озвучили на
гальні питання для забезпечення 
належного функціонування закладів 
загальної середньої, позашкільної 
та дошкільної освіти. Найбільше 
уваги було приділено питанню опти- 
мізації мережі закладів загальної 
середньої освіти. Начальник управ
ління освіти Наталія Швець надала 
детальний аналіз діяльності шкіл за

останні п’ять років, зокрема зосе
редила увагу на кадровому забез
печенні, наповнюваності класів та 
закладів відносно проектної потуж
ності, динаміці змін учнівського кон
тингенту. Учасники наради обгово
рили прогнозоване формування ме
режі перших класів з урахуванням 
показників народжуваності, визна
чили підходи до формування мережі 
класів в цілому з урахуванням вимог 
нормативно-правових документів у 
галузі освіти та бюджетній сфері.
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